

Rules on Visiting Barra District with Pets

To ensure a pet-friendly environment, please note the following rules when bringing your pets to the indoor venues of the Barra District:

1. Keep your pets under control to avoid disturbing others.
2. Ensure your pet shows no signs of illness. Do not leave them unattended, or behave in a way that causes nuisance to others or damage to public property.
3. Dogs must be licensed and securely held on a leash not exceeding 1.5 m in length, both indoors and outdoors.
4. The following is a reference for dog sizes: Small dogs: under 40 cm, Medium dogs: 40-60 cm, Large dogs: over 60 cm.
5. Small and medium dogs, cats, and other animals must be placed in a pet stroller when entering indoor venues and securely held on a leash not exceeding 1.5 m. The pet stroller cover must remain closed. Pets are not allowed to roam freely indoors. If you do not have your own stroller, please rent a stroller at Navy Yard No.1.
6. Large dogs entering indoor revenues must be muzzled at all times and securely held on a leash not exceeding 1.5 m.
7. Take care of pet hygiene and related issues properly.
8. Bring sufficient absorbent pads, pet diapers, plastic bags, or other utilities for pet waste disposal. If you do not have any, please purchase the items at Navy Yard No.1.
9. Other animals entering indoor venues must be placed in a pet carrier, cage, or box properly and not allowed to roam freely.
10. Do not allow pets to defecate anywhere, and ensure that they do so on absorbent materials.
11. Pet owners must bag the pet waste and dispose of it in garbage bins.
12. If any person allows his/her pet to foul the public places, MGM will notify the authorities for appropriate actions and penalties.
13. Pets are not allowed to enter areas where signs prohibiting animals are posted, with the exception of guide dogs accompanying visually impaired persons.
14. The staff has the right to ask the owner and his/her pet to leave the premises if he/she fails to comply with the above rules or causes any nuisance to others.

15. Pet owners are responsible for any hygiene issue or damage caused by their pets. MGM reserves the right to request compensation or take other measures.
16. MGM shall not be liable for any property loss or injury caused by the use of pet strollers.
17. Pet owners shall be fully liable for any loss, injury or damage to person or property caused by their pets and shall indemnify MGM for all costs, liabilities, lawsuits, compensations and requests if a third party makes a claim due to their pets.
18. MGM reserves the right to alter the arrangements for pets entering the premises without prior notice.

媽閣塘片區寵物友善守則

為寵物設想，攜帶寵物進入媽閣塘片區各室內場所時請遵守以下守則：

1. 請妥善管束你的寵物，以免對他人造成滋擾。
2. 需確保寵物無明顯患病徵狀，不可讓你的寵物獨處及無人看管，或做出滋擾路人、破壞公物等行為。
3. 犬隻必須領有准照，無論於室內或戶外均必須繫以長度不超過 1.5 米的狗帶穩妥地牽引。
4. 以下為犬隻大小之參考：小型犬隻：40 厘米以下、中型犬隻：40-60 厘米、大型犬隻：超越 60 厘米之犬隻。
5. 小型及中型犬隻、貓隻及其他動物進入室內，須放置在寵物推車中，及使用長度不超過 1.5 米的狗帶穩妥地牽引，而寵物推車上蓋須保持關閉狀態，不允許於室內範圍內行走。如未有自行準備推車，請先到海事工房一號內租借推車。
6. 大型犬隻進入室內空間需全程佩戴口罩及使用長度不超過 1.5 米的狗帶穩妥地牽引。
7. 請妥善處理由寵物所衍生之衛生問題。
8. 請帶備足夠吸水墊、寵物尿布、膠袋或其他物料用作處置寵物排泄物，如未有自行準備，請先到海事工房一號內購買相應產品。
9. 其他動物進入室內空間需妥善放置於寵物袋、籠子或箱子內，不能隨意走動。
10. 請勿讓寵物隨處便溺，並確保其便溺在具吸水性之物料上。
11. 寵物主人須將排泄物包好並放入垃圾箱。
12. 任何人士容許其寵物弄污公眾地方，美高梅將通知有關當局就其行為進行相應的處罰。
13. 寵物不得進入已張貼禁止動物進入標誌之區域，導盲犬除外。
14. 如未能遵守上述守則或對他人造成滋擾，職員有權要求主人及其寵物離開場所範圍。
15. 主人須為寵物造成的衛生或損壞問題負責，美高梅保留一切追討賠償或採取其他措施的權利。
16. 美高梅就使用寵物車對其寵物或人造成之任何財物損失或傷害均毋須承擔任何責任。
17. 主人須為其寵物造成之任何人身或財物損失、傷害或損毀承擔全部責任，並就其寵物導致或引起而與第三方索賠有關之一切費用、責任、訴訟、索償及要求向美高梅作出補償。
18. 美高梅有權更改寵物進入場所範圍之安排，恕不另行通知。